
 

 

 
Rebekka Langseth  
Vegard Nordstokke Valen  
Alf Kristian S. Martinsen 
Martin Jonathan P. Røiseland 
Kevin Mathisen Kirkhus 
Signe Lefdal Hove  
Stine Regina Tusvik  
Kaia Pihl 
Ingrid Marie Skaug Lindqvist 
Kristine Lehrmann Solvang  
Eline Marie Nilsen  
Mohamed Ali Mohamad 
Razan Karim 
Mathias Hofgaard Bjørgung 
Emil Gudelis  
Carmen Gazo 
Mari McCarthy Rørlien  
Inger Elise Tysvær  
Kristine Berthelsen 
Katarina Holen  
Amalie Lauritsen  
Johanna Elisabeth Gudmestad 
Ragnhild Danielsen Lybekk  
Rufo Gerard T. Garzia  
 

 

 

 

 

 

 
 

Innkalling til møte i Studentparlamentet 

  

Det innkalles herved til møte i Studentparlamentet 

Tid: Onsdag 22.februar 2023, klokken 16.15  

Sted: B2-001, Kristiansand        

 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

 

Irene Bredal 

Førstekonsulent, STA 

 

 

 

Deres ref.:  Vår ref.: IB Dato: 15.02.23  



 

 

 

 

Saksliste SP-møte 

 

Møtedato:    22.februar 2023 

Sted:           B2-001, Kristiansand 

 

SAK TITTEL SAKSBEHANDLER MERKNAD  

SP-sak 00a/23 Valg av ordstyrere William T. Svendsen   Muntlig på møtet  

SP-sak 00b/23 Opprop Irene Bredal Muntlig på møtet  

 

SP-sak 00c/23 Godkjenning av innkalling, saksliste 

og dagsorden 

Ordstyrere Vedlagt  

SP-sak 00d/23 Godkjenning av protokoll fra SP-

møtet 25.januar 2023 

Ordstyrere Vedlagt 

SP-sak 08/23 Siden sist   William T Svendsen   Vedlagt/Muntlig 

på møtet  

Vedtakssaker  

SP-sak 09/23 Godkjenning av regnskap 2022  William T. Svendsen   Vedlagt    

Diskusjonssaker  

SP-sak 10/23  Innspill til nytt studenthus William T. 

Svendsen/Benedicte 

Nordlie 

Vedlagt   

SP-sak 11/23 Artificial intelligence (AI) Maiken K. Andersen Vedlagt  

SP-sak 12/23 Hvordan nå frem til studentene?  Katrine B. Øydna  Vedlagt  

Orienteringssaker 

SP-sak 13/23 Eventuelt   Muntlig på møtet 

 

Etter møteslutt er det satt av 10 minutt til møteevaluering. 

 

 



 

 
 
Dagsorden for SP-møte 22.02.2023: 
 
 
STA-styret foreslår følgende dagsorden for møtet: 
 
 
Sak                                                Tittel                                              Anslått tidspunkt                  
SP-sak 00a/23                               Valg av ordstyrere                           16.15-16.20 
SP-sak 00b/23 
SP-sak 00c/23                   

Opprop 
Godkjenning av innkalling, 
saksliste og dagsorden                                                            

16.20-16.25 
16.25-16.30 

SP-sak 00d/23                     Godkjenning av protokoll fra 
SP-møtet 25.01.23 

16.30-16.35 

SP-sak 08/23 
SP-sak 10/23 
Pause 
SP-sak 09/23 
SP-sak 11/23 
Pause 
SP-sak 12/23 
SP-sak 13/23 
 

Siden sist  
Innspill til nytt studenthus 
 
Godkjenning av regnskap 2022 
Artificial Inteligence (AI) 
 
Hvordan nå frem til studentene? 
Eventuelt  
 

16.35-16.45 
16.45-17.25 
17.25-17.40 
17.40-18.05 
18.05-18.55 
18.55-19.10 
19.10-20.00 
20.00-20.10 
 

   
SP-møtet er berammet til å vare til 20.20. Dette er medregnet 10 minutt til møteevaluering etter 
møteslutt.  
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SP-sak   Protokoll 

Møtedato  25.01.23 

Saksbehandler  Irene Bredal  

Arkivreferanse  010   

 

PROTOKOLL 
fra  Møte i Studentparlamentet  

Møtedato: Onsdag 25.01.2023, klokken 16.15 

 

Studentparlamentet: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

STA-styret: 

 

 

 

 

 

Andre: 

 

 

 

 

 

 

Ordstyrere: 

 

 

Protokollfører: 

 

Forfall: 

 

 

 

 

Rebekka Langseth  

Vegard Nordstokke Valen  

Martin Jonathan P. Røiseland  

Kevin Mathisen Kirkhus  

Signe Lefdal Hove  

Stine Regina Tusvik   

Ingrid Marie Skaug Lindqvist  

Eline Marie Nilsen  

Mohamed Ali Mohamad 

Herman Paulsen  

Emil Gudelis  

Carmen Gazo 

Mari McCarthy Rørlien  

Inger Elise Tysvær  

Kristine Berthelsen  

Katarina Holen  

Amalie Lauritsen  

Ragnhild Danielsen Lybekk (fra 17.00) 

Rufo Gerard T. Garzia 

Benjamin Røyland  

 

 

William T. Svendsen  

Katrine Bryggeså Øydna  

Maiken K. Andersen 

Lisa K. Fredsvik 

Lars Magnus Halvorsen  

 

Kjell Arne Lønningen, Kontrollkomiteen  

Bendik Hagen, Valgkomiteen  

Marie Nørvåg, UiA-styret 

Jakob Mæland, SiA-styreleder 

Ina Frøhne, vararepresentant i SP, fakultet for humaniora og pedagogikk 

Herman Kure, kandidat  

 

Olea M. Norset 

Eline Ø. Roaldsøy  

 

Irene Bredal 

 

Kaia Pihl 

Mathias H. Bjørgung  

Simon Husby  

 

 



  

 

2 

 

SAKSLISTE 
   

                                                  

SP-sak 00a/23 Valg av ordstyrere  

   

Forslag til vedtak på ordstyrere: 

 

            Olea M. Norset og Eline Ø. Roaldsøy   

   

            Godkjent  

                                                                           

                            

SP-sak 00b/23 Opprop 

    

  Det var 19 stykk til stede, og Studentparlamentet var vedtaksdyktig. Fra 

            klokken 17.00 var det 20 stykk til stede.  

 

            Det ble behandlet en permisjonssøknad, den var ok for SP. 

 

                

SP-sak 00c/23 Godkjenning av innkalling, saksliste, og dagsorden 

 

Innkalling  

Godkjent  

 

                                   Saksliste 

                                   Det ble meldt inn en sak til eventuelt fra STA-styret, ombygging av  

                                   studentkantinen i Kristiansand.  

                                   Godkjent med en kommentar 

                      

Dagsorden  

Godkjent  

 

 

SP-sak 00d/23 Godkjenning av protokoll fra SP-møtet 23.11.22 

                                    

                                    Godkjent 

 

 

SP-sak 01/23   Siden sist  

    

                                   William la først frem siden sist fra STA-styret. Marie la frem 

                                   siden sist fra Universitetstyret.  
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Diskusjonssaker 
 

SP-sak 02/23            Fagsosial studiestart      

                          

                                  Studentparlamentet fikk mulighet til å diskutere saken og komme med  

                                  innspill og forslag.  

 

SP-sak 03/23            Tilrettelegging på UiA       

                          

                                  Studentparlamentet fikk mulighet til å diskutere saken og komme med  

                                  innspill og forslag.  

 
SP-sak 04/23            Tiltaksplan mot mobbing og trakassering       

                          

                                  Studentparlamentet fikk mulighet til å diskutere saken og komme med  

                                  innspill og forslag.  

 

Vedtakssaksaker 
 

SP-sak 05/23            Valg av UiAs landsmøtedelegasjon  

 

                                   De følgende ble valgt:  

 

                                   Faste representanter 

                                   Maiken K. Andersen, Lisa K. Fredsvik, Lars Magnus Halvorsen,  

                                   Kevin M. Kirkhus, Rebekka Langseth, Mari McCarthy Rørlien,  

                                   Martin Jonathan P. Røiseland og Inger Elise Tysvær  

 

                                   1.vara: Emil Gudelis  

                                   2.vara: Ina Frøhne  

                                   3.vara: Herman Kure 

 

                                                                    

Forslag nr. 1 SP-Sak 05/23 Kapittel  Side  

 

Linjenummer  

 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  STA-styret        

Forslag 

« STA-styret får, i samarbeid med Valgkomiteen, godkjenning til å supplere delegasjonen til 

NSOs landsmøte»  

  

Vedtak Enstemmig vedtatt     
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Infosaker 
 

SP-sak 06/23             Informasjon om Forthem  

 

                                    Lisa informerte styret om den europeiske alliansen, Forthem, som UiA 

                                    er medlem av.  

 

 

 

SP-sak 07/23             Eventuelt  

 

Katrine hadde en sak om ombygging av studentkantinen i Kristiansand, 

og informerte SP om dette.  

 

Maiken hadde en sak som gjaldt debatten om AI, og informerte 

Studentparlamentet om denne.  

 

 

Møtet ble avsluttet klokken 20.10. 



Siden sist STA-styret – februar  

Høringer  

William har svart på høring fra Norsk Studentorganisasjon (NSO) angående deres 

demokratiske organ  

William og Irene har svart på høring fra Velferdstinget i Agder (VT) angående nytt forslag for 

tildeling av studenstosiale midler  

Media 

William har vært på intervju med NRK om kunstig intelligens 

William har vært på intervju med Fædrelandsvennen om økte busspriser i Agder 

William har vært på intervju med Unikum om nytt studenthus 

 

Arrangement og konferanser 

Maiken har snakket på nasjonalt webinar om kunstig intelligens 

STA har arrangert karriereuka 

William har deltatt på NSOs ledersamling i Kongsberg 

Lars Magnus har deltatt på nettseminar med kompetansenettverket 

Lars Magnus har vært på dialogmøter mellom tillitsvalgte og UiA-ledelsen hos to fakulteter 

Katrine og Lars Martin har vært på møter vedrørende ombygging av studentkantina i 

Kristiansand 

Lars Magnus har vært på møte med læringsmiljøutvalget på UiA 

Katrine og Lisa har deltatt på kick-off med de nye fadderstyrene 

Katrine har deltatt på avsluttende møte i arbeidsgruppen tid til undervisning  

Katrine har deltatt på møte i styringsgruppen for uia.no  

 

Aktivitet 

Katrine og Lisa har tatt opp tiltaksplan for studenter mot mobbing og trakassering på møte i 

Likestillings- og inkluderingsutvalget (LiU)  

Irene og Lisa har i samarbeid med Internasjonalt kontor arrangert tilbakemeldingsmøte for 

internasjonale gradsstudenter  

 

Annet  

Irene har hatt opplæring med SP-medlemmer  



 
 

SP-sak 09/23 

Møtedato 22.02.23 

Saksbehandlar: William T. Svendsen     

 

Godkjenning av rekneskap 2022  

 

Bakgrunn for saka 

I samsvar med STAs økonomireglement, §2.3 legg ein fram årsregnskapet for 2022 til 

godkjenning av Studentparlamentet.  

Frå januar til september 2022 var STA kunde sjå Vito Regnskapsbyrå, frå 01.oktober og ut 

2022 har ein vore kunde sjå Respirare Accounting. Det betyr at ein autorisert regnskapsførar 

sjå Vito har ført rekneskap for STA til og med september, før alle rapportar vart oversendt til 

Respirare Accounting. Autorisert regnskapsførar Ingunn M. Egeland sjå Respirare 

Accounting har ført rekneskapen for STA frå oktober til desember, samt laga årsrapporten.  

I tråd med økonomireglementet har autorisert regnskapsførar Ingunn M. Egeland hjå 

Respirare Regnskapsbyrå sikra at rekneskapen er uført i samsvar med god rekneskapsskikk. 

Hennar rapport og utsegn ligg vedlagt til saka.  

 

Argumentasjon 

STA har to underavdelingar i regneskapet sin, ein avdeling for lønn og ein avdeling for drift. 

For 2022 vise lønnsavdelinga eit underskot på kroner 75 453. Dette skyldast at STA overførte 

midlar frå eigne bufferkontoar til lønnskontoen i desember 2022, då det mangla litt midler på 

lønnskontoen. Dette har STA tatt omsyn til i budsjett for 2023, og satt av kroner 100 000 meir 

på lønnskonto.  

Driftsavdelinga vise eit overskott på kroner 63 703. Dette skyldast at STA har brukt mindre 

midlar enn budsjettert på fleire kontoar, men ein har og brukt litt meir enn budsjettert på andre 

kontoar. 

Eksemplar på kontoar det er brukt mindre midlar enn budsjettert på er: 

• Post 6860, Møter, kurs og liknande. – RSU, skyldast at færre enn vanleg meldte seg på 

oppstartsseminaret for Studentparlamentet  

• Post 7112, Reisekonstander, konferansar og kompetanseheving STA-styret, skyldast at 

fleire konferansar våren 2022 vart digitale i staden for fysiske grunna Covid, og at det 

var vore færre konferansar å delta på  

• Post 7320, Profileringskostnadar, skyldast at genserar/jakker ikkje vart bestilt i 

desember 2022 

 



 
 

Om ein tek desse summane saman vise totalregneskapet for 2022 eit underskot på kroner 

11 750. Dette dekkes inn av eigenkapital frå tidlegare års overskott. Vidare betyr dette at STA 

har reelt sett gått med eit overskott pålydande kroner 63 703. STA-styret har diskutert forslag 

til kva ein kan bruka desse midla på, og kjem med det fylgjande forslaget:  

Kroner 25 000 avsettast til post 7320, Profileringskostandar. Dette slik at ein kan kjøpa inn 

endå fleire profileringsartikler, så til dømes nett og flasker.  

Kroner 18 000  avsettast til STAs bufferkonto for drift. Bakgrunnen for dette er at det er fint å 

ha litt midlar «på bok» om det skulle oppstå høge utgifter med til dømes STA-bilen. UiA har 

også gjeve ei anbefaling til STA om å ha litt midlar «på bok».  

Kroner 20 703 avsettast til STAs bufferkonto for lønn. Bakgrunnen for dette er at det er fint å 

ha litt midlar «på bok» om det skulle oppstå uforutsette utgifta til lønn.  

Spørsmål til rekneskapen kan rettast til saksbehandlar på staleder@uia.no eller 923 51 334. 

Ein sett pris på om detaljerte spørsmål kjem før møtet, dette gjer det enklare å gje grundige 

svar.  

Økonomiske konsekvensar 

Saka har økonomiske konsekvensar for STA, i samsvar med dei vedtaka Studentparlamentet 

gjer i forbinding med overskottet.  

 

Forslag til vedtak 

 

1.Studentparlamentet godkjenn rekneskapen for 2022 

 

2.Studentparlamentet vedtek at kroner 25 000 avsetjast til post 7320, 

Profileringskostander 

 

3.Studentparlamentet vedtek at kroner 18 000 avsetjast STAs bufferkonto for drift 

 

4. Studentparlamentet vedtekt at kroner 20 703 avsetjast STAs bufferkonto for lønn 

 

Innstilling frå styret 

STA-styret innstille einstemmig på forslag til vedtak  

 

Vedlegg  

Vedlegg 1: Samla resultatrekneskap 2022, med fråsegn frå Vito Regnskapsbyrå 

Vedlegg 2: Rekneskapsrapportar per 31.12.22 

English Summary 

According to STA’s Economy regulations, the Student Parliament shall approve the balance 

sheet for 2022. To ensure that the balance sheet has been conducted according to generally 

accepted practices (GAAP), it has been worked on and completed by a certified public 

accountant.  

mailto:staleder@uia.no














Resultat

2022 2021

STUDENTORGANISASJONEN I AGDER

Side 1 av 1

Ingunn Mortensen Egeland

16.01.2023 - 12:12

Budsjett 2022

Periode 1-12, Prosjekt  - z, Avdeling  - 1

Totalt alle år

SALGS- OG DRIFTSINNTEKT

3401 - Driftsstøtte fra SiA 00 50 000 0

3402 - Rammetilskudd fra UiA -550 000-550 000 -430 000 -1 460 000

Sum salgs- og driftsinntekt -550 000-550 000 -380 000 -1 460 000

ANNEN DRIFTSKOSTNAD

6800 - Kontor, programvare o.l 24 69428 000 26 562 77 293

6840 - Aviser, tidsskrifter, bøker o.l. 8 9779 000 8 573 25 300

6860 - Møte, kurs, oppdatering o.l. 181 407190 000 190 677 545 956

6862 - Møter, bevertning o.l - STA-kontorene 58 14251 000 52 232 161 901

6891 - HMS 5 5005 000 5 000 15 500

6900 - Teambuilding og sosialt STA-styret 10 64712 000 12 439 36 335

7000 - STA - bilen 24 80830 000 31 894 83 911

7110 - Reisekostnader - RSU 30 78941 500 22 222 82 816

7112 - Reisekostnader, konferanser og kompetanseheving STA-styret 38 32561 500 60 553 121 752

7300 - Studentvalget 47 75555 000 16 053 63 809

7320 - Profileringskostnader 31 29340 000 48 521 144 189

7430 - Gave, ikke fradragsberettiget 4 1084 500 4 110 8 218

7500 - Forsikringspremie 16 68416 500 16 107 48 019

7770 - Bank- og kortgebyr 3 1686 000 3 623 11 156

Sum annen driftskostnad 486 297550 000 498 566 1 426 155

DRIFTSRESULTAT -63 7030 118 566

-33 845

FINANS

8050 - Annen renteinntekt 00 0 -198

Sum finans 00 0 -198

RESULTAT FØR SKATT -63 7030 118 566

-34 043

ÅRSRESULTAT -63 7030 118 566

-34 043

OVERSKUDD -63 7030

118 566

-34 043



Resultat

2022 2021

STUDENTORGANISASJONEN I AGDER

Side 1 av 1

Ingunn Mortensen Egeland

16.01.2023 - 12:14

Budsjett 2022

Periode 1-12, Prosjekt  - z, Avdeling  - 2

Totalt alle år

SALGS- OG DRIFTSINNTEKT

3402 - Rammetilskudd fra UiA -1 297 0000 -1 270 000 -3 887 000

Sum salgs- og driftsinntekt -1 297 0000 -1 270 000 -3 887 000

LØNNSKOSTNAD

5000 - Lønn til ansatte 825 2550 418 578 1 603 715

5001 - Lønn til ansatte 216 1230 579 748 1 385 291

5020 - Feriepenger 43 1180 131 344 292 488

5040 - Honorar avg.l. 00 0 15 000

5092 - Feriepenger 68 5420 0 68 542

5400 - Arbeidsgiveravgift 148 8380 140 764 427 492

5405 - Arbeidsgiveravgift av påløpte feriepenger 17 6200 16 892 50 574

5420 - Innberetningspliktig pensjonskostnad 26 7630 26 884 70 879

5800 - Refusjon av sykepenger -12 5520 0 -12 552

Sum lønnskostnad 1 333 7060 1 314 209 3 901 428

ANNEN DRIFTSKOSTNAD

6705 - Regnskapshonorar 15 5630 0 15 563

6800 - Kontor, programvare o.l 23 1840 30 923 54 107

Sum annen driftskostnad 38 7470 30 923 69 669

DRIFTSRESULTAT 75 4530 75 132

84 098

FINANS

8050 - Annen renteinntekt 00 0 -471

8159 - Annen rentekostnad 00 54 54

Sum finans 00 54 -417

RESULTAT FØR SKATT 75 4530 75 186

83 681

ÅRSRESULTAT 75 4530 75 186

83 681

UNDERSKUDD 75 4530

75 186

83 681



Balanse 2022

2022 2021

STUDENTORGANISASJONEN I AGDER

Side 1 av 1

Ingunn Mortensen Egeland

16.01.2023 - 12:11

Eiendeler

Bank og kontanter

1900 - Kontanter, NOK 0 0

1920 - Bank 2801.49.55765 92 230 48 019

1925 - Bank 2801.49.55803 Avsetning lønn 76 22 376

1930 - Bank 2801.49.55773 (lønn) 28 527 22 344

1935 - Bank 3000.20.37617 Årsslutt 118 24 118

1940 - Bank 2801.49.55781 (Buffer) 35 249 45 649

1950 - Bankinnskudd for skattetrekk 29 397 27 826

185 597 190 332Bank og kontanter

185 597 190 332Sum eiendeler

Gjeld og egenkapital

Egenkapital

11 750 -0Udisponert resultat

2050 - Annen egenkapital -126 450 -126 450

-114 700 -126 450Egenkapital

Kortsiktig gjeld

2400 - Leverandørgjeld 0 0

2600 - Forskuddstrekk -29 059 -27 488

2770 - Skyldig arbeidsgiveravgift -29 718 -26 149

2780 - Påløpt arbeidsgiveravgift påløpt lønn 0 -10 245

2785 - Påløpt arbeidsgiveravgift ferielønn -12 121 0

2940 - Skyldige feriepenger 0 0

-70 898 -63 882Kortsiktig gjeld

-185 597 -190 332Sum gjeld og egenkapital

0 0

Sum Balanse



SP-sak 10/23  

Møtedato 22.02.23 

Saksbehandler: William T. Svendsen og Benedicte Norlie 

  

BARE studenthus 

Tirsdag 03.januar 2023 tok Cultiva over Skippergata 24B, og ombyggingen av huset til 

Studenthuset BARE er startet. Parallelt med dette jobber Kristiansand Studentsamfunn med å 

etablere seg som studentforeningen. Kristiansand Studentsamfunn er foreningen som skal 

organisere de frivillige studentene på studenthuset, og skape aktivitet på studenthuset. Dette skal 

skje i fellesskap med foreningslivet og studenter som ønsker å avholde aktivitet på studenthuset.   

For at huset skal bli en suksess kreves det tett samarbeid med studentmassen, både 

studentdemokratier, foreningslivet og øvrige studenter som er interessert i prosjektet. Huset lages 

for at det skal brukes av studenter, for studenter, og være en foretrukket møteplass i sentrum.  Av 

den grunn må vi samarbeide for at studentmassen føler eierskap og tilhørighet til BARE, slik at 

huset tas i bruk.  

I prosessen har Studentorganisasjonen i Agder (STA) og Velferdstinget i Agder (VT) vært tett 

koblet på, både i styringsgruppe og arbeidsgrupper. Det har vært kick-off for studenter, innspill 

på innhold og utforming er hentet inn via undersøkelser og møter, og studentene hadde eget 

arrangement under overtakelsen 03.januar 2023.   

Nå går prosessen fort om man skal rekke å åpne BARE under studiestarten 2023. I prosjektet 

brukes arkitektfirmaet MOOD, nå jobbes det med interiør av rom som brukes til aktivitet, 

kjøkken og mingleområder. Vi ønsker å informere studentene om prosessen, informere om 

mulighet for engasjement i Kristiansand Studentsamfunn og motta innspill dere måtte ha.  

   

Diskusjonspunkter: 

• Hvordan skal vi sikre at studenter tar BARE studenthus i bruk?  

• Hvordan skal vi sikre at studenter vet om mulighetene på BARE studenthus?  

• Andre innspill 

 

Økonomiske konsekvenser 

Saken har ikke økonomiske konsekvenser for STA.  

  

English Summary 

SiA Studentliv wants to inform the Student Parliament about the ongoing process with the new 

student house in the centre of Kristiansand called Bare. In addition, they want the Student 

Parliament to discuss how one can ensure that the students use the house and knows about it.  



SP-sak 11/23   

Møtedato 22.02.23   

Saksbehandler: Maiken Køien Andersen  

   

Kunstig intelligens   

 

Bakgrunn for saken  

I november 2022 ble ChatGPT tilgjengelig for alle i samfunnet. I lys av denne lanseringen ble 

det en økende interesse og diskusjon om kunstig intelligens i akademia/samfunnet. STA-styret 

ønsker å høre SP sine meninger om dette teamet for å ta med i fremtidige diskusjoner med 

UiA.   

  

Argumentasjon  

AI står for artificial intelligence eller kunstig intelligens på norsk og er informasjonsteknologi 

som justerer sin egen aktivitet og derfor fremstår som intelligent. Vi skiller mellom 2 typer 

kunstig intelligens, maskinlære og regelbaserte systemer. Maskinlære er når maskinen lærer 

hva maskinen skal svare gjennom brukeratferd. Den finner svarene gjennom å analysere 

tidligere data og svar fra tidligere søk eller lignende søk. Dette er teknologi som brukes i for 

eksempel smarttelefoner eller selvkjørende biler. Regelbaserte systemer er når svarene er 

bestemt av programmere/mennesker på forhånd. Maskinen kan ikke gi andre svar enn det 

teknologien har blitt programmert til å svare.   

  

AI handler om å utvikle datasystemer som kan lære av egne erfaringer og løse komplekse 

problemer i ulike situasjoner og miljøer. Målet er å skape teknologi som kan gjøre livet 

enklere og mer effektivt for mennesker.   

  

Kunstig intelligens har vært et fagbegrep siden 1950-årene. Men, teknologien fikk en større 

utbredelse fra 2010. I dag er kunstig intelligens en viktig del av utviklingen innenfor 

eksempelvis informasjonsteknologi.   

  

Siden november 2022 har AI blitt mer tilgjengelig for det enkelte individet, gjennom 

lanseringen av ChatGPT. Dermed har også temaet kunstig intelligens fått en større plass i den 

offentlige debatten, da særlig i et akademisk perspektiv.   



30.November 2022 ble ChatGPT lansert. Dette er en nettside med en kunstig intelligensbasert 

tekstgenerator utviklet av OpenAI. OpenAI er et selskap som ble grunnlagt i 2015 med mål 

om å fremme og utvikle AI-teknologien gjennom åpen forskning og samarbeid mellom 

akademia og resten av industrien. Enhver har tilgang til ChatGPT og den er programmert 

gjennom maskinlære. Dette betyr at programmet lærer hele tiden hva og hvordan programmet 

skal svare på spørsmålene. Dette betyr også at brukerne aldri vil få samme svar hvis det 

samme spørsmålet blir stilt 2 ganger. I tillegg er programmet meget tilgjengelig da det er lagd 

gjennom åpen kildekode og uten en betalingsmur.   

  

Som tidligere nevnt er ikke AI et nytt begrep i samfunnet. Men, det er nytt i den form at det er 

mer tilgengelig for enkeltindividet. Det er både positive og negative sider ved å ta AI mer 

aktivt i bruk i samfunnet. Eksempler på potensielle positive sider er hvordan vi kan 

effektivisere enkelte oppgaver (eksempelvis rette prøver) eller gjøre lærlingen mer 

tilgjengelig. Eksempler på potensielle negative sider er reduksjon av kritisk tenkning i 

samfunnet eller en økt cybertrusel.   

  

Fusk/juks har vært en stor del av debatten innen akademia. Gjennom utviklingen av ChatGPT 

ser vi en større bekymring rundt hvordan denne teknologien kan påvirke samfunnet og 

individer. Mange akademikere føler et samfunnsansvar og ønsker at denne teknologien skal 

brukes forsvarlig og i tråd med gode moralske og etiske verdier.   

  

Diskusjonsspørsmål:   

• Hva ser du på som de største mulighetene ved kunstig intelligens i akademia?  

• Hva ser du på som de største truslene ved kunstig intelligens i akademia?  

• Hva er dine erfaringer med ChatGPT?  

• Hvilken informasjon er viktigst å få ut til studenten når det gjelder ChatGPT i 

akademia?  

  

Økonomiske konsekvenser   

Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA.   

 

English Summary  

The STA-board wants the Student Parliament to discuss the positive and negative sides of the 

increased use of Artificial Intelligence (AI) in academia and the society as general.  



SP-sak 12/23  

Møtedato 22.02.23 

Saksbehandler Katrine Bryggeså Øydna  

  

Hvordan kan STA nå frem til studentene? 
 

Bakgrunn for saken  

I STAs handlingsplan for 2022/2023 står det at STA skal vurdere sin bruk av sosiale medier 

og at STA skal være mer synlig på begge campuser, både digitalt og fysisk. Styret jobber 

kontinuerlig med å fronte organisasjonen, men ønsker å høre Studentparlamentets refleksjoner 

rundt synlighet, promotering og bruk av sosiale medier.  

  

Argumentasjon  

Et av de viktigste formålene til STA er å være synlig for studentmassen, informere om STAs 

virke og opplyse om viktige studentpolitiske saker, men det å nå ut til en stadig voksende og 

mangfoldig studentmasse kan være utfordrende. STA opplever at informasjon om 

studentmedvirkning kanskje forsvinner litt i alt det andre en student må forholde seg til.  

 

Det er viktig at STA er synlig både på sosiale medier og på campus. Styret har et mål om å 

poste på sosiale medier minimum to ganger i uken, men helst så ofte som mulig. Da brukes 

gjerne «story». Dette fordi algoritmen prioriterer denne form for innhold. Styret bruker sosiale 

medier til å informere om aktuelle saker, promotere virksomhet og vise hverdagen på 

kontoret.  

 

Standvirksomhet brukes i størst grad vedrørende Studieutvalget, men også under studiestart. 

Det er erfart at stand under valget til råd, styrer og utvalg (RSU) ikke fungerer like godt. 

Styret praktiserer heller – og oppfordrer til – personlig rekrutering.  

 

Per i dag bruker STA i hovedsak Instagram, Facebook og Twitter når det kommer til synlighet 

på sosiale medier. Norske tall fra 2021 viser dog at Facebook som sosialt medium synker i 

popularitet og at den største brukergruppen er mennesker mellom 40 og 59 år. Instagram 

brukes hovedsakelig av kvinner mellom 18 og 29 år. Twitter har en stadig økende 

brukergruppe hvor av majoriteten er menn mellom 30 og 39 år.1 På bakgrunn av denne 

informasjonen kan det være hensiktsmessig å vurdere hvilke sosiale medier en skal satse på.  

  

Diskusjonspunkter  

• Er det hensiktsmessig å ta i bruk andre medier enn det som brukes i dag?  

• Hvordan mener Studentparlamentet vi best kan nå ut til studentmassen?  

• Hva er Studentparlamentets ansvar i henhold til promotering av STA? 
 

Økonomiske konsekvenser  

Denne diskusjonen har ingen økonomiske konsekvenser for STA, men dersom parlamentet 

foreslår konkrete tiltak som krever midler, kan dette medføre økonomiske konsekvenser.  

    

English Summary  

The STA-board to discuss how to promote STA to the student mass.  
 

 
1 Sosiale medier i Norge - brukertall Q2 2021 - Norge - Viva Media 

https://vivamedia.no/sosiale-medier-i-norge-brukertall-q2-2021/
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